
 

Sensitivitet: Intern 

ÅRSMELDING 2023/2024 FOR REMYRA HÅNDBALL 

 

Håndball 2023/2024 

Verv Navn 

Leder Jannicke Gjønnes 

Økonomiansvarlig Monica Størseth 

Materialansvarlig Ikke besatt 

Dommeransvarlig Ikke besatt 

Arrangementsansvarlig Marthe Stenvik 

Sportslig ansvarlig Ida Lægran 

 

Antall lag i serien 9   

Antall spilllere 170   

    

Årstrinn 
Antall 
spillere  

Antall 
spillere   

G 2011 – G12 13     

J 2011 – J12  10    

G 2012 – G11 0     

J 2012 – J11  26   

G 2013 – G10  0    

J 2013 – J10   0   

G 2014 – G9 15     

J 2014 – J9  16    

G 2015 – Mini 8 20    

J 2015 – Mini 8  21  

G/J 2016 – Mini 7 (Allidrett)   49 

Sum 48 73 170 

 

Årsberetningen vil inneholde informasjon om sesongen 2023/2024 da det er naturlig å se i 

sammenheng siden håndballsesongen strekker seg fra september til april. 

Remyra meldte på totalt 9 lag i serien denne sesongen i tillegg til et sammabriedslag på J!2 

med Lånke. Dette er 2 flere lag enn forrige sesong. 

Alle lag inklusive minikullene fikk tildelt treningstid i Stjørdalshallen eller fjellhallen denne 

sesongen. J12 har naturlig nok trent med Lånke. De har hatt 1 trening i Stjørdalshallen og 1 

trening i Lånkehallen gjennom sesongen. Søking av treningstider var i år tilbake til «gammel» 

måte å søke på, da Gibbs ikke fungerte godt nok for de som fordeler treningstider.  Vi hadde 

møte med idrettsrådet for å forsøke å få til en god fordeling på treningstider, samt vi hadde 

møte med idrettsrådet, blink og SHK for intern fordeling innad i håndballen. Remyra fikk 

mindre timer enn vi hadde søkt om denne gangen også dessverre. 



 

Sensitivitet: Intern 

Klubben planla en felles cup i Steinkjer for alle konkurrende lag i april 2024. Alle lag fra 

årskull 2014 og oppover stiller på denne cupen, bortsett fra de 2 eldste, da de ønsker 

lengre/større cup siste året i Remyra (G12 skal til Sandnessjøen og J12 skal til Kristiansund 

med Lånke). Dessverre er blir det ikke mange lag igjen på fellescup, da vi mangler en årgang, 

samt guttelag på 2012. Men vi reise 3 lag, og gleder oss. 

Kampaktiviteten har gått som planlagt stort sett. Ny arrangementsansvarlig er på plass og 

det har vært til stor hjelp. Vi har fått i gang egen kiosk-konto, vi har fått kjøpt ipad, VIPPS-

plakater, bukk osv. Og det er laget gode retningslinjer til de som skal arrangere kampdager i 

hallene våre.   

Samarbeidsavtalen med SHK går som planlagt. Det har ikke vært noen SHK-spillere til stede 

på treningene våre i år slik som forrige sesong. Har ikke stilt noe spørsmålstegn til hvorfor 

det. Det har vært avholdt 1 miljøsamling for J/G 12 og 13 år hvor våre i Remyra deltok. Alf 

Tore (spillerutvikler i SHK) hadde ansvaret for treningsopplegget og Remyra hadde ansvar for 

organisering rundt mat. At Remyra skulle ha ansvar kom noe brått på både ledelse i Remyra 

og foreldre, men det løste seg til slutt. 

Vi har kjørt 3 trenerforum ila sesongen. Varierende oppmøte fra trenere/lagledere. Vurderer 

å legge mer trykk på obligatorisk oppmøte (i allefall 1 pers pr lag). Mye av innholdet på disse 

«møtene» har vært informasjon, saker til diskusjon, samt vi har hatt besøk av Espen Lindaker 

som snakket om «Skadefri». 

Organiseringen av håndballen har vært mye bedre i år, men vi har fortsatt behov for mere 

hjelp skal vi få satt håndballen i Remyra på kartet. Vi har fått en sportslig leder som tar 

ansvar for all dialog med SHK, er kontaktpunkt opp mot trenere osv, og vi har en 

arrangementsansvarlig som har alt ansvar rundt arrangement.  Vi mangler fortsatt en 

dommerkontakt og en materialansvarlig. Vi ønsker oss også noen som kan ta ansvar for 

prosjekter som «kast ballen», sosiale samlinger (fellescup, minimerke, håndballskole i ferier 

osv). Det oppleves fortsatt vanskelig å få noen til å ta på seg ulike ansvarsområder. 

Håndballutvalget har vært i løpende dialog med SHK for å se på løsninger for eventuell 

nedleggelse av Remyra Håndball, men oppstart av håndball i SHK i stedet for. Det er ikke tatt 

noen avgjørelse på dette foreløpig, det er kun tatt opp til diskusjon i styret og i trenerforum. 

Trenere/lagledere ønsker at vi prøver å sette inn et siste støt før vi fortsetter å vurdere 

overgang til SHK. Vi har derfor bestemt etter siste trenerforum at vi kaller inn til et krisemøte 

med alle forleder/foresatte for å fortelle om situasjonen og fortelle om de muligheter vi ser 

for oss i fremtiden.  
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Tilbakemeldinger fra lagene 

Gutter født 2011 – 12 år 

Spillere: 13 gutter 

Treninger 3 dager i uke, mandag, tirsdag og onsdag. 
 
Har hatt en meget fin utvikling etter at vi fikk på plass nytt trenerteam og hyppigere 
treninger. Guttene er motiverte og har bra oppmøte på trenigner og kamper. Drar på cup til 
Sandnessjøen i 2024. 
 
Trenere: Per Grønnås, Margunn Hoås, Christopher Robin Korneliussen Sæthre 
Lagleder: Linn Katrine Yttervik og Idar Larsen 
Kasserer: Ole Tobias Heimstad 
 

Jenter født 2011 – 11 år 

Spillere: 10 jenter 

 

Denne sesongen inngikk jenter12 et samarbeid med Lånkes jenter12. 

Vi har hatt to teninger i uka, ei trening i Lånkehallen og ei trening i Stjørdalshallen pr.uke. 

Det er brukt mye tid på å bygge laget, da spillerne kommer fra to klubber. Spillerne, trenerne 

og foreldregruppa gir positive tilbakemeldinger rundt samarbeidet, flere melder om en ny 

«glød» og iver etter å spille håndball med flere spillere på laget. Det har vært god stemning 

og godt oppmøte på både treninger og kamper Nå rekner vi 18 spillere totalt, 10 av disse er 

Remyra-spillere. 

 

Vi har stilt med to lag i ANEO MidtNorge- serien (Lånke- Remyra og Remyra-Lånke). Dette 

har fungert fint og vi ser at jentene har blitt godt kjent i løpet av sesongen. 

Apparatet rundt jentene består av trenere og lagledere fra begge klubbene. 

Vi har ikke hatt noen frafall denne sesongen. 

 

Fremtiden for Remyra jenter 12 ser veldig bra ut. En gjeng med stor trening- og kampvilje. Vi 

gleder oss til fortsettelsen som SHK spillere i et samarbeidslag med Lånke og Fram. Vi takker 

også for den fine sesongen vi er i nå. 

 

Trenere: Solveig Øfsti, Gunhild Galaaen Enget og Tina Reitan. 

Lagleder: Pia Geving Hansen 

Kasserer: Renate Aassved 

 

Gutter født 2012 – 11 år 

Gjenværende 6-7 spillere meldte før sesongen overgang til Stjørdals-blink. 
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Jenter født 2012 – 11 år 

Laget besto av 22 jenter da vi startet sesongen i høst. Vi har trent 2,5 time i uken hele 

sesongen. På trening har det vært god stemning, og alle virker motiverte og bidrar til et godt 

miljø. I løpe av sesongen har det kommet til 4 nye spillere som har glidd godt inn sammen 

med de andre. Noen av disse har håndball-erfaring fra før, noen har aldri spilt håndball før. 

Alle blir like godt mottatt og har hatt bratt læringskurve.    

Det har vært stor kampaktivitet på laget, da vi meldte på 2 lag til serien denne sesongen. Vi 

har delt laget i 2 (2 jevne lag) og hatt fokus på at alle skal få tilnærmet lik spilletid. Vi har gått 

gjennom første sesong med spill på full bane, noe jentene har taklet godt. Vi er meldt på 

Steinkjer-cup i April. Både trenerteam og spillere ser veldig fram til en helg sammen med 

mye håndballspill og sosialt. 

Trenere: Jannicke Gjønnes, Line Lium, Øyvind Leistad 

Kasserer: Øyvinn Lossius 

Lagleder: Stine Bjugan 

 

Gutter født 2013 – 10 år 

Ingen lag 

 

Jenter født 2013 – 10 år 

Ingen lag 

 

Gutter født 2014 – 9 år 

Spillere: 15 gutter 

Laget besto ved oppstart av sesongen 2023/2024 av 18 gutter. Har mistet 3 stk i løpet av 
sesongen. Har hatt en trening i uka, og deltatt med 2 lag i serien. På treningen har det vært 
mye fokus på laget, hvor det har blitt jobbet mye med lagbygging og samspill. Vi har vært 
heldige og hatt hele 5 trenere denne sesongen. Dette har vært veldig positivt for laget, slik at 
vi kunne delt de opp i mindre grupper på treningene. Vi avslutter sesongen med cup på 
Steinkjer 27. april. 

Trenere: Anne Sætertrø, Daniel Johannessen, Marte Furnes, Cecilie Desiree Nessø og 
Jannicke Gjønnes 

Kasserer: Anne Sætertrø  

Lagledere: Bente Ugland 
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Jenter født 2014 – 9 år 

Spillere: 16 

Laget besto av 14 jenter ved sesongstart, men etter at noen er kommet til og noen frafall 

gjennom sesongen teller vi nå 16 jenter. Og det er veldig gledelig. Vi har 2 hovedtrenere og 3 

hjelpetrenere. Disse er engasjerte og dyktige og gjør en veldig god innsats med å gi jentene 

en god og grundig innføring i håndball. Med en så stor voksentetthet på treningene blir det 

mulig å gi god feedback og veiledning. 

Vi har treningstid en gang i uka i Stjørdalshallen og ligger på ca 10-12 jenter på treningene. 

Dette er vårt første år med kortbanehåndball, en overgang fra miniturneringen som jentene 

har mestret veldig bra. Vi har deltatt på kampdager med 2 kamper på samme dag. Vi har 

vært påmeldt med 2 lag, men pga. en del forfall inn mot kampdagene så har vi ved flere 

anledninger vært nødt til å trekke et av lagene for at det ikke skal bli for lange dager og for 

mye kamper på jentene. Vi forsøkte 4 kamper ved en anledning med litt lite spillere, men det 

viste seg at det ble for mye på de som spilte flest kamper. 

Vi avslutter sesongen med 2 lag på Steinkjer-cup som sesongens store høydepunkt og dette 

er noe vi ser frem til. 

I månedsskifte februar/mars kjører vi en liten dugnad med loddsalg gjennom Spond for å få 

inn penger til lagskassa. 

 

Trenere: Marthe Stenvik, Ida Lægran, Heidi Fiskvik, Karen Julie Dybvad-Denstad og Nina Stav 

Kasserer: Karen Julie Dybvad-Denstad 

Lagleder: Stig Grøtting 

 

Gutter født 2015 – 8 år 

Spillere: 15-20 

Vi er jevnt 15-20 gutter på trening hver uke pluss 5-6 voksne. Guttene er veldig kompetitiv 

og krever en god blanding av moro og utvikling fra trener-teamet. Vi har hatt stort fokus på 

«laget» og hvordan hver spiller har en rolle i fellesskapet - dette med stort hell. Vi har deltatt 

på et par by-turneringer så langt i år i tillegg til lokal «Dalførecup». Vi gleder oss til  fellesøkt 

med J8 der vi tar rødt teknikkmerke hvor barna får diplom og pins, samt Rema1000 cup med 

Kolstadspillerne i sliten av april. Takk til engasjerte foreldre som gjør at håndballmiljøet blir 

en trygg og positiv sone for ungene våre! 

Trenere: Maria Grendal, Tine Gresseth Mæhre, Mali Asklund Hagen, Tonje Schmitz Carlsen, 

Ann Helen Holme, Hans Christian Jannisson 

Kasserer: Hans Christian Jannisson 

Lagleder: Hans Christian Jannisson 
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Jenter født 2015 – 8 år 

Laget best av 21 jenter og jevnt har det vært mellom 15-17 til stede på trening. 

Treningene har blitt gjennomført som planlagt i Fosslia Fjellhall onsdager 17.30- 

18.30 med 2-4 trenere til stede. Vi har deltatt på miniturneringer i dalføret, og 

planlegger i tillegg å delta på Rema1000-cup på Kolstad i Trondheim i april, som en 

avslutning på sesongen. Det er også planlagt fellestrening sammen meg gutter 2015, 

over begge lags treningstid og organisert som en gøy økt med både lek, mat og 

teknikkmerke. 

 

Det har vært noe frafall underveis i sesongen, som er både år grunn av 

motivasjon/ønske og også fordi andre aktiviteter krasjer med håndballtrening. 

Sistnevnte er en utfordring vi må passe litt på med dette kullet, og noe vi er bevisste 

på å legge til rette så godt som mulig for å beholde alle som ønsker å være med. 

 

Vi har etter hvert fått ting til å fungere, men ønsker oss flere foreldre til å være 

engasjerte og bidra sammen med oss for å sikre deltakelse på cup da det er 

utfordrende med trenere der alle omtrent jobber skift og helg. 

 

Lagleder og hjelpetrener: Nina Beate Solberg Susegg 

Trenere: Line Lium, Marianne Strømsnes Bang, Stine Marita Frydenlund, Truls 

Larsen og Silje Stavnås. 

Kasserer: Øyvind Lossius 

 

Jenter/Gutter født 2016 – Mini 7 (Allidrett) 

For 7-åringene er håndball en del av allidretten. Vi har ikke trent håndball gjennom hele 

sesongen, men i bolker inn mot miniturneringer. 

Det er et stort kull som består av totalt 49 barn, hvor det har vært med 25-30 jenter og 

gutter på treninger og miniturneringer. Fordelingen mellom jentene og guttene har variert, 

men i snitt har det vært 50/50 fordelt. 
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Vi har trent i en time i uka på en hallflate som vi har delt i 3. Guttene og jentene har trent 

hver for seg hele sesongen, et valg vi gjorde for at jentene ikke skulle bli overkjørt av svært 

aktive gutter. 

Vi har deltatt på 4 miniturneringer, hvor sesongens siste er 17. mars. Vi ser at 

miniturneringene er et høydepunkt og noe barna har satt stor pris på og noe de har gledet 

seg til. I februar arrangerte vi miniturnering i Fjellhallen, et vellykket arrangement om vi får 

si det selv. Stor applaus til arrangementsansvarlige! 

 

Trenere: Kristin Uglem, Madelen Holt, Marte Furnes, Ruth Karin Aarsbog, Cecilie Desiree 

Nessø,Ingrid Mæhre Kolaas, Stine Røkke Martinsen, Viktoria Steig Arstad og Stig Grøtting 

Kasserer: Ruth Karin Aarsbog 

Lagleder: Ingen – dette er noe som må på plass til neste sesong. 

 

På vegne av Remyra IL Håndball 

Håndballeder 

Jannicke Gjønnes 

 


